
   

 

 

 

PROCES VERBAL 

Incheiat astăzi  29.11.2023 

        In sedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Corneşti , judeţul Dâmboviţa. 

       Sedinţa este deschisă de secretarul general al unităţii administrativ teritoriale, care arată că 

membrii Consiliului local au fost convocaţi în sedinţă ordinară în conformitate cu prevederile 

art.134 alin.(1) din OUG.nr.57/2019 prin dispoziţia primarului nr.584/23.11.2023 şi a invitației 

înregistrată cu nr.14174/23.11.2023. 

        In urma  apelului nominal a rezultat că din cei 15 consilieri ce compun consiliul local sunt 

prezenţi un număr de 15 consilieri.  

        Se constată că ședința este legal constituită și este asigurat  cvorumul prevăzut de lege, 

necesar desfășurării acestei .           

                La sedinţă participă:secretarul general al comunei , consilierul din cadrul Compartimentului 

financiar contabilitate și doamna  Carmen STANCU și Madar Sebastian din satul Cornești.  

                Dl. Radu STANCU – primarul comunei Corneşti  judeţul Dâmboviţa , este invitat ca în 

conformitate cu prevederile art.135 alin.(7) din Ordonanța de Urgență   a Guvernului  nr. 

57/2019 Codul administrativ, să supună spre aprobare proiectul  ordinii de zi :     

       1. proiect de hotărâre privind     initierea procedurii de închiriere a bunurilor aparținând  

domeniului public: Stație pompare , bazin acumulare apă și teren în suprafață de 3726 mp și  

aprobarea documentaţiei de atribuire; 

-iniţiator primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3.  

    2.- Proiect de hotărâre privind   aprobarea încheierii unui act adițional la contractul de  

asociere nr. 219/4512/31.03.2023, pentru realizarea investiției „Modernizare drumuri comunale 

în comuna Cornești judeţul Dâmboviţa”; 

- iniţiator primar Radu STANCU 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

           3.- Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare si funcționare al 

comisiei locale de ordine publică și actualizarea  comisiei locale de ordine publică; 

 - iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

      4.proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local în trim.IV pentru anul 

2023, aprobarea anexei 2 -Lista obiectivelor de investiții pe anul 2023 și a  anexei 3 -Programul  

de investiții publice pe surse de finanțare; 

- iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

         5. Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse. 

         Se propune suplimentarea ordinii de zi cu : 

         1.-Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă care să conducă lucrările 

sedințelor Consiliului local în perioada noiembrie 2023- ianuarie 2024;     

 - iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.2 

        2.-Proiect de hotărâre privind  aprobarea noi durate de implementare și a cheltuielilor 

estimate aferente finalizării proiectului  „ Infiinţare centru de zi pentru persoane vârstnice în 

comuna Corneşti, sat Frasinu” în cadrul Programului Operaţional Regional 2014-2020, Axa 

prioritară 8, Prioritatea de Investiţii 8.3 A, Apel de proiecte nr .2 – Servicii sociale şi socio- 

medicale pentru vârstnici. 

- iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

 

 

 



 

 

 

        3.-Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a  indicatorilor tehnico-

economici  la finalizarea investiției  „Amenajare centru civic   în sat Cornești comuna Corneşti, 

judetul Dâmboviţa” realizată prin asocierea comuna Corneşti, judetul Dâmboviţa Consiliul Local 

Cornești cu judetul Dâmbovița prin Consiliul județean Dâmbovița .   

- iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

       Secretarul general face cunoscut  consiliului local că sunt îndeplinite condițiile prevăzute la 

art.136 alin.(8) iar proiectele de hotărârii pot fi supuse dezbaterii.   

       Deasemenea se amintește consilierilor locali prevederile art.228 alin.(1) în sensul că sunt 

obligați de a anunța la începutul sedinței consiliului local dacă există un interes personal pe care 

îl au la adoptarea unor hotărârii , anunț care se consemnează în procesul verbal al sedinței.   

        Astfel că dl.Radu STANCU- primarul comunei , supune la vot proiectul ordinii de zi. 

        Metoda de vot este: vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Ca urmare a votului proiectul ordinii de zi a fost aprobat cu unanimitate de voturi inclusiv 

suplimentarea propusă . 

        Se solicită ca în conformitate cu prevederile art.123 alin.(1) și (4) din OUG nr.57/2019   să 

se facă propuneri pentru alegerea președintelui de ședință .   

         Dl. Ion Gabriel - propune pentru președinte de ședință pe dl.Vasile ȘERBAN. 

         Nu mai sunt alte propuneri. 

         Se supune la vot propunerea făcută. 

         Ca urmare a votului se constată că dl. Vasile ȘERBAN este ales președinte de sedință cu 

unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 61/29.11.2023. 

        Dl.Vasile ȘERBAN este invitat să preia lucrările ședinței. 

         Se dă cuvântul secretarului general spre a  supune la vot procesul verbal al şedinţei 

anterioare în condițiile art.138 alin.(15). 

         Supus la vot procesul verbal al şedinţei anterioare a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  

         Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind     initierea 

procedurii de închiriere a bunurilor aparținând domeniului public: Stație pompare , bazin 

acumulare apă și teren în suprafață de 3726 mp și aprobarea documentaţiei de atribuire,  și se dă 

cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl.Ion Gabriel perioada de 5 ani este prea mică. 

        Dl.Ioniță – dacă închiriem nu poate accesa fonduri , mai bine se concesiona. 

        Dl.Primar – procedura concesionării este de durată, iar cei interesați  sunt de accord cu 

închirierea. 

        Dl. Florin GHEORGHE- perioada de 5 ani poate fi prelungită. 

        Dl. Crăciun – după evaluarea făcută era mai bines ă fie vândut. 

        Secretarul general  face precizări cu privire la imobilele în discuție în sensul că acestea sunt 

înregistrate în domeniul public al comunei iar acesta  nu pot fi înstrăinate. 

        Dl.Ionescu propune pentru comisia de evaluare pe dl.Crăciun Adrian –presedinte 

        Dl.Ioniță propune pe dl. IONESCU Ion   - președinte –supleant; 

        Dl. Florin Gheorghe propune pe :  dl.ȘERBAN Vasile- membru titular și pe IONIȚĂ 

Gheorghe - membru supleant; 

        Dl. Ionescu propune pe dl. GHEORGHE Florin- membru titular și pe dl. CRISTEA Ion- 

membru supleant; 

        Dl. Cristea Daniel propune pe dl.BADEA Dragoș-Aurel- membru titular. 

        Dl.BADEA Dragoș-Aurel propune pe dl. CRISTEA Daniel - membru supleant; 

        Nu mai sunt discuții. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

 

 

 



 

 

 

 

        Supuși individual la vot propunerile au fost aprobare cu unanimitate de voturi. 

        Ca urmare a votului se constată că proiect de hotărâre privind     initierea  procedurii de 

închiriere a bunurilor aparținând domeniului public: Stație pompare , bazin acumulare apă și 

teren în suprafață de 3726 mp și aprobarea documentaţiei de atribuire  a fost aprobat cu 

unainimitate de  voturi devenind hotărârea nr. 62/29.11.2023.       

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind   aprobarea  

încheierii unui act adițional la contractul de asociere nr. 219/4512/31.03.2023, pentru realizarea 

investiției „Modernizare drumuri comunale în comuna Cornești judeţul Dâmboviţa”  și se dă 

cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

       După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl. Cărciun- nu este de acord din principiu cu actele adiționale prn care se modifică 

conținutul , sumele - însă incalcă acest principiu și va fi de acord. 

       Dl.Ioniță – nu s-a respectat proeictul , nu peste tot s-au făcut podețe …. 

       Dl. Cărciun- dl.vicepimar sau un consilier local  trebuie să aibă grijă la recepție pentru că 

trebuie să facă parte din comisie . 

       Dl.primar – poate să facă parte sau nu , avem diriginte de șantier care va urmării lucrarea. 

       Se discută în contradictoriu, nu se poate consemna. 

       Nu mai sunt discuții. 

       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiect de hotărâre privind   aprobarea încheierii unui act 

adițional la contractul de asociere nr. 219/4512/31.03.2023, pentru realizarea investiției  

„Modernizare drumuri comunale în comuna Cornești judeţul Dâmboviţa” a fost aprobat cu 9   

voturi pentru și 6 abțineri.Se abțin : dl.Ioniță , dl.Ion Adrian , doamna Crudu Ioana, dl.Burlacu 

Ion, dl.Puțaru Marian și dl.Ion Tudorache, proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 63/ 

29.11.2023. 

       Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de organizare si funcționare al comisiei locale de ordine publică și actualizarea   

comisiei locale de ordine publică și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

         Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 

de organizare si funcționare al comisiei locale de ordine publică și actualizarea  comisiei locale 

de ordine publică a fost  aprobat cu unanimitate de voturi,  proiectul de hotărâre devenind 

hotărârea nr. 64/29.11.2023. 

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre  privind aprobarea  

rectificării bugetului local în trim.IV pentru anul 2023, aprobarea anexei 2 –Lista obiectivelor de 

investiții pe anul 2023 și a  anexei 3 -Programul de investiții publice pe surse de finanțare și se 

dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt.  

        Dl.BURLACU Ion – În data de 28.02.2023 prin hotărârea Consiliului local s-a aprobat: 

Bunuri și servicii în sumă de 60 mii lei , solicită un raport scris cu privire la cum s-au cheltuit 

banii și dacă există documente. 

        D-na CHIRIȚĂ Elena – banii a ost din TVA și au fost pentru școală .Va răspunde solicitării. 

        Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

 

 



 

 

 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului local în trim.IV pentru anul 2023, aprobarea anexei 2 -Lista obiectivelor de investiții 

pe anul 2023 și a  anexei 3 -Programul de investiții publice pe surse de finanțare a fost aprobat cu 

unanimitate de voturi proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 65/29.11.2023. 

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind  aprobarea noi 

durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului  „ Infiinţare 

centru de zi pentru persoane vârstnice în comuna Corneşti, sat Frasinu” în cadrul Programului 

Operaţional Regional 2014-2020, Axa prioritară 8, Prioritatea de Investiţii 8.3 A, Apel de 

proiecte nr .2 – Servicii sociale şi socio- medicale pentru vârstnici 

 și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

       Dl. ION Gabriel – întreabă , nu ar fi avantajos să prelungim ?! 

       Dl.Primar – da , se știe că personal nu a fost de acord de la început cu proiectul însă acum 

trebuie să-l continuăm . 

       Doamna CRUDU – dacă se aproba proiectul din prima dată în  mandatul dlui Șerban când a 

fost propus,  poate acum ar fi fost terminat. 

      Dl.IONESCU – există certitudinea că se va termina? 

      Dl.Primar – se va finalize până la sfârșitul anului . 

      Dl.IONIȚĂ- răspunzătoare trebuie să fie firma care a semnat un contract și nu a terminat 

lucrarea, trebuie acționați în judecată nu să plătească Consiliul Local. 

      Dl.Primar- să nu mai spună minciuni consilierilor altfel trebuie să restituim minsterului banii. 

      Dl.IONIȚĂ – nu se dă nici un ban înapoi este vina firmei, adresa de la minister este din data 

de 06.11.2023 , de ce s-a venit tocmai acum cu ea?! 

       Se ridică tonul, se vorbește în contradictoriu, nu se poate consemna. 

       Dl. Florin GHEORGHE- proiectul a fost inițiat de către dl.Șerban și este un lucru bun, a 

spus mereu că ar trebuie să delegăm pe cineva să urmărească stadiul lucrărilor, de ce dacă avem 

diriginte de șantier nu a spus  nimic?!  

       Dl.Primar – avem diriginte de șantier , lucrurile au decurs bine … 

       Dl. Florin GHEORGHE- mai este o lună până la sfârșitul anului , nu crede ca va termina. 

        Dl.Primar – trebuie prelungită perioada. 

        Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind  aprobarea noi durate de 

implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului  „ Infiinţare centru de zi 

pentru persoane vârstnice în comuna Corneşti, sat Frasinu” în cadrul Programului Operaţional 

Regional 2014-2020, Axa prioritară 8, Prioritatea de Investiţii 8.3 A, Apel de proiecte nr .2 – 

Servicii sociale şi socio- medicale pentru vârstnici a fost respins cu  5 voturi pentru  , au votat 

pentru Dl.Șerban Vasile , Cristea Ion , Cristea Daniel , Badea Dragos-Aurel și dl.Ionescu Ion. 

S-au abținut :dl.Ion Gabriel , dl.Ioniță Gheorghe , doamna Crudu Ioana, dl.Ion Adrian, 

dl.Burlacu Ion , dl.Tudorache Ion , al.Putaru Marian, dl.Crăciun Adrian , dl.Florin Gheorghe și  

dl.Dan Victor. 

         Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

devizului general și a  indicatorilor tehnico-economici  la finalizarea investiției  „Amenajare 

centru civic   în sat Cornești comuna Corneşti, judetul Dâmboviţa” realizată prin asocierea 

comuna Corneşti, judetul Dâmboviţa Consiliul Local Cornești cu judetul Dâmbovița prin 

Consiliul județean Dâmbovița și aprobarea  principalilor indicatori economici și se dă cuvântul 

să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl.IONIȚĂ Gheorghe- nu i se pare normal ca vegetația să coste 130000lei  și nu sunt 625 

mp amenajați . 

 

 



 

 

        Dl.CRĂCIUN- era normal să se știe la ce s-a renunțat și ce s-a făcut în plus. 

        Dl.IONESCU- s-a făcut  stație pentru elevi ? 

        Dl.Primar- acesta este separate. 

        Dl.IONIȚĂ – stâlpi metalici au costat enorm de mult… 

        Dl.IONESCU – este dirigintele de șantier din partea primăriei, a urmărit cineva lucrarea?  

        Dl.Primar- avem de plătit constructorului iar fiind în asociere cu C.J. Dâmbovita  nu ne 

poate vira banii . 

        Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

       Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general 

și a  indicatorilor tehnico-economici la finalizarea investiției  „Amenajare centru civic   în sat 

Cornești comuna Corneşti, judetul Dâmboviţa” realizată prin asocierea comuna Corneşti, judetul 

Dâmboviţa Consiliul Local Cornești cu judetul Dâmbovița prin Consiliul județean Dâmbovița a 

fost respins cu 7  votat pentru : Dl.Șerban Vasile , dl.Ion Gabriel, Cristea Ion , Cristea Daniel , 

Badea Dragos-Aurel ,dl.Florin Gheorghe și dl.Ionescu Ion. 

         S-au abținut : dl.Ioniță Gheorghe , doamna Crudu Ioana, dl.Ion Adrian, dl.Burlacu Ion , 

dl.Tudorache Ion , dl.Putaru Marian, dl.Crăciun Adrian și  dl.Dan Victor. 

         Se trece la pct.-ul -Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse. 

         Se dă cuvântul secretarului general pentru a prezent Sezizarea înrgistrată cu nr. 

33/27.11.2023 depusă de dl.Roman Nicolae.  

         Se precizează ca cel doi chiriași au contractele  aflate în termen de valabilitat precum și 

faptul că sunt achitate la zi chiriile. 

         Dl.Crăciun cu privire la numărul de animale este problema DSV, iar dacă chiriașii plătesc 

conform contractului de închiriere  nu vede care este problema.  

         Dl.IONESCU –  problema este de fapt între rude , cu privire la Baciu Beneamin acesta nu 

are animalele în această zonă, crede că este vorba de altcineva. 

         Se dă cuvântul dlui Sebastian Madar  din satul Cornești – care multumește că i se permite 

să-si expuna problema și  solicită Consiliului local să-i aprobe închirierea unui spațiu unde să 

existe posibilitatea de racordare la curent electric undeva în apropierea școlii pentru amplasarea 

unei rulote în care se  va servi gustări. Precizează că are autorizație DVS . 

         Câțiva consilieri fac propuneri insă nu se stabilește nimic concret. 

         Dl.Primar – se va demara procedura după 01.01.2024,  însă așteaptă să de identifice un 

spatiu adecvat și așteaptă propuneri .      

          Dl.CRĂCIUN – a parcurs ordonanța indicată de doamna secretar și a constatat că sunt și 

niste excepții la art.5 , să se facă adresa pe care ia arătat-o către DGA și minister pentru 

înființare târg pe islazul Pătrime, nu este totul pierdut să nu face mandatul acesta steril măcar să 

avem această inițiativă. 

                Dl. BURLACU să se verifice dacă este o adresă depusă de vicarul Arhiepiscopiei in luna 

martie  adresă adresată Consiliului Local. 

                Dl. Primar – vom verifica. 

                Dl.IONESCU se aduce la cunoștiință că la Grădiniță Postârnac  gardul arată deplorabil , 

avem camere să se verifice ...cu privire la gunoiul depozitat pe islazul de la Pătrime , nu crede că 

există asa ceva în toată țara, gropile de pe linia Băltiței la Poastârnac  nu există asa ceva în toată 

comuna, solicită să se ia măsuri,  . 

               Dl.Primar – va lua măsuri.Cu privire la gunoi este din cauza că acolo este ghena , unde să se 

depoziteze în altă parte? 

                Dl.IONESCU – acolo se aduce gunoi și din alte comune,  

                Dl.IONIȚĂ – i s-a transmis că a fost adus gunoi și de la Finta cu știința cuiva... 

                Dl.Primar – să nu mai spună minciuni . 

                Dl.Ioniță – gunoiul a fost cărat de Mache cu știința cuiva , trei mașini a fost duse chiar și 

sâmbăta, a fost anunțat de cetățeni când era în concediu și nici nu era în localitate. 

 

 

 



 

 

                Dl. Burlacu – să fie luată ghena de acolo. 

                Dl. Dan Victor – cetățenii de la Cătunu vor să li se dea dispensarul înapoi. 

                Dl.primar – nu avem medic de familie, cui să-l dăm? 

                Dl.IONIȚĂ – să fie scos la licitație .Cu privire la Grădinița Cornești in termen de  6 luni  

       trebuia să fie remediate lucrările , și nu s-a făcut nimic. 

                Anunță că își va depune candidatura. 

                Dl. ION Adrian- Constantin – solicită buldoexcavatorul pentru remediere lucrări. 

                Dl.Primar- a discutat cu societatea și va remedia lucrarea. 

                Nu mai sunt alte discuții, ordinea de zi este epuizată dl. președinte de sedință declară 

lucrările ședinței închise .                        

         Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.   

 

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                     SECRETAR GENERAL,                                                                                                                 

                   Vasile ȘERBAN                                                            Gheorghița STAN 


